
1 

 

Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr XII/2025 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

 

Posiedzenie w dniu 24 marca 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 24 marca 2025 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1.Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Renata Heda 

5. Grażyna Hołda 

6. Alicja Isalska 

7. Grzegorz Jędrzej 

8. Ireneusz Licznar 

9. Witold Rygorowicz 

10. Bartosz Trytek 

11. Jacek Urbański 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Grażyna Hołda 

3. Alicja Isalska 

4. Grzegorz Jędrzej 

5. Ireneusz Licznar 

6. Bartosz Trytek 

7. Jacek Urbański 

8. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski, 

Skarbnik Wioleta Zator, 

Sekretarz Gminy Marek Radom, 

Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski, 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk, 

Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcin Husak, 

Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk, 

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek, 

Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Dorota 
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Świgost, 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Prudniku Ryszard Antoszczyszyn, 

Komendant Powiatowego Policji w Prudniku Piotr Smoleń.  

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Leszek Czereba,  Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Zdrowia Bartosz Trytek. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia z dnia 

24.02.2025 r. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia z dnia 24.02.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia z dnia 

24.02.2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

2) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

w dniu 24.02.2025 r. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw 

Obywatelskich i Porządku Publicznego w dniu 24.02.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego w 

dniu 24.02.2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

2. Omówienie zagadnień związanych z bezpieczeństwem publicznym oraz współpracy służb 

porządkowych z samorządem lokalnym. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Prudniku, Ryszard Antoszczyszyn, 

wystąpił w zastępstwie p.o. Komendanta Piotra Smolenia i omówił zagadnienia związane z 

bezpieczeństwem na terenie Gminy Prudnik. 
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Radny Witold Rygorowicz zapytał, czy w ostatnim czasie na terenie gminy doszło do 

zdarzeń z użyciem broni palnej oraz czy Policja posiada statystyki dotyczące przestępstw 

popełnianych przez obcokrajowców. 

W odpowiedzi Zastępca Komendanta, Ryszard Antoszczyszyn, poinformował, że w roku 

ubiegłym nie odnotowano żadnych zdarzeń z użyciem broni palnej. Odnosząc się do drugiej 

części pytania, zaznaczył, że nie jest w stanie przedstawić szczegółowych danych 

statystycznych dotyczących przestępstw popełnianych przez cudzoziemców, jednak zapewnił, 

że każdy sprawca przestępstwa – niezależnie od obywatelstwa – ponosi odpowiedzialność 

karną. Dodał również, że w przypadku obcokrajowców popełniających wykroczenia, 

podejmowane są działania we współpracy ze Strażą Graniczną, mające na celu ich deportację 

z kraju. 

Radny Jacek Urbański zapytał o wniosek dotyczący dofinansowania zakupu samochodu dla 

Policji. 

Zastępca Komendanta wyjaśnił, że Policja kieruje takie wnioski o wsparcie finansowe do 

jednostek samorządu terytorialnego, i że jest to praktyka stosowana w całym kraju, mająca na 

celu wspólne wzmacnianie lokalnego systemu bezpieczeństwa. 

W dalszej części dyskusji udział wzięli również radni Grzegorz Jędrzej, Witold Rygorowicz 

oraz Rafał Bolibrzuch. 

W trakcie posiedzenia do sali obrad dotarł również p.o. Komendant Powiatowy Policji w 

Prudniku – Piotr Smoleń. W swojej obszernej wypowiedzi wskazał, że największym 

wyzwaniem dla prudnickiej jednostki Policji jest brak kadry. Obecnie w jednostce występuje 

aż 19 wakatów, co znacząco utrudnia zapewnienie pełnej obsady i realizację zadań na 

oczekiwanym poziomie. 

 

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 

2024 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215). 

Informacje zawarte w druku nr 215 szczegółowo omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku, Bernadeta Bednarczuk. 

Przewodniczący Komisji, Leszek Czereba, zapytał, czy kwoty przedstawione w 

sprawozdaniu są wartościami brutto czy netto. 

Dyrektor OPS, Bernadeta Bednarczuk, wyjaśniła, że świadczenia z pomocy społecznej nie 

podlegają opodatkowaniu podatkiem dochodowym, w związku z czym podane kwoty są 

ostateczne i nie wymagają dalszych potrąceń. 

Radna Alicja Isalska poruszyła kwestię bezdomności i zapytała, jakie osoby zostały 

zakwalifikowane jako bezdomne oraz z jakich powodów znalazły się w takiej sytuacji. 

Dyrektor Bernadeta Bednarczuk odpowiedziała, że wśród osób uznanych za bezdomne 

znajdują się: matka z dwójką dzieci, umieszczona w domu samotnej matki, inna matka z 

trójką dzieci, oraz samotni mężczyźni, którzy aktualnie przebywają w schronisku dla osób 

bezdomnych zlokalizowanym w okolicach Opola. 

Radny Witold Rygorowicz zapytał, czy istnieje wola ze strony tych rodzin, by starać się o 

pozyskanie mieszkania. 

W odpowiedzi Dyrektor OPS zaznaczyła, że osoby te są byłymi mieszkańcami Gminy 

Prudnik, jednak zostały umieszczone w placówkach na podstawie decyzji z innych 

miejscowości. Zgodnie z obowiązującymi przepisami, koszt pobytu pokrywa gmina 

ostatniego miejsca pobytu, co w tych przypadkach oznacza Prudnik. 

Radny Rygorowicz wyraził swoje poruszenie faktem, że bezdomność dotyka również dzieci, 

podkreślając, że wciąż stanowi to dla niego szokującą informację. 

Następnie Radny zapytał, czy poprawiła się ściągalność kosztów związanych z pobytem w 

Domach Pomocy Społecznej (DPS). 
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Dyrektor Bernadeta Bednarczuk poinformowała, że: wszczęto stosowne postępowania 

wobec osób zobowiązanych do ponoszenia kosztów, zmieniły się również kwoty odpłatności, 

które teraz są wyższe niż w latach ubiegłych. Dodała, że koszty pobytu w DPS wzrosły 

znacząco – z około 5 300 zł do około 7 300 zł miesięcznie. Wpływa to na fakt, że pomimo 

większego udziału finansowego ze strony osób zobowiązanych, pokrycie całości kosztów 

nadal jest niewystarczające. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 2024 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

4. Przyjęcie informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Prudniku (druk nr 216). 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Prudniku Tadeusz Piątkowski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 216) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 

(druk nr 217) 

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek zapytał o możliwość pozyskania środków 

finansowych na renowację cmentarza znajdującego się na terenie tzw. „starego klasztorku”. 

Dyrektor Muzeum Marcin Husak  doprecyzował, że chodzi o dawny klasztorek, czyli byłe 

hospicjum kapucyńskie, które zostało zniszczone w trakcie działań II wojny światowej. 

Zaznaczył, że miejsce to formalnie nie pełni funkcji cmentarza. 

Dyrektor zaproponował, aby wystąpić do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z prośbą 

o zgodę na przeniesienie znajdujących się tam reliktów do tworzonego w Muzeum 

lapidarium. W przypadku braku przychylności ze strony konserwatora, możliwe jest 

zastosowanie innej ścieżki – w zakresie doraźnego zabezpieczenia mienia ruchomego 

stosowną decyzję może wydać Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego. Dyrektor 

zaznaczył, że tego rodzaju rozwiązanie zostało już wcześniej zastosowane, m.in. w przypadku 

terenu po zakładzie Froteks. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 

(druk nr 217) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 
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6. Konsultacja Projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych na temat budżetu gminy Prudnik 

Radni przeanalizowali przełożony projekt uchwały.  

Radna Alicja Isalska zawnioskowała, aby wykreślić zadanie własne gminy 

 

7. Gospodarka finansowa 

Projekty  z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 218) 

Przewodniczący Bartosz Trytek odniósł się do kwestii podwyżek w administracji szkół, 

wskazując, że wie o przyznaniu podwyżek dla sekretarzy, jednak zapytał, co z pracownikami 

obsługi, w szczególności sprzątaczkami. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że należy brać pod uwagę wszystkie składowe 

wynagrodzenia. Zaznaczył, że w przypadku wzrostu najniższej krajowej, osoby zarabiające na 

tym poziomie otrzymały automatyczną podwyżkę już na początku roku. Obecna tura 

podwyżek dotyczy natomiast grup pracowniczych, które wcześniej nie zostały objęte 

podwyżkami. 

Radny Grzegorz Jędrzej zapytał, czy podwyżki uzyskały akceptację związków 

zawodowych. 

Burmistrz Zawiślak potwierdził, że każda zmiana w zakresie wynagrodzeń musi zostać 

skonsultowana ze związkami zawodowymi, i że omawiane podwyżki również zostały z nimi 

uzgodnione. 

Dalsza dyskusja w tym temacie nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 218) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (2) 

Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 
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b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (2) 

Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału 

Mienia Gminy Anna Tomczyk.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220) 

Radna Renata Heda zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie sytuacji związanej z koniecznością 

uchylenia szeregu uchwał dotyczących zbywania nieruchomości. 

Zastępca Naczelnika Anna Tomczyk wyjaśniła, że Nadzór Wojewody, szeroko interpretując 

uchwałę Rady Miejskiej w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

Gminy Prudnik, uznał, iż Rada przekazała Burmistrzowi kompetencje do samodzielnego 

zbywania nieruchomości. W związku z tym, uchwały indywidualne dotyczące sprzedaży 

poszczególnych nieruchomości nie są już wymagane. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 
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NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 223) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 223) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 
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NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części 

hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części hali 

sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 roku 

(druk nr 228) 

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Dorota Świgost. 

Radna Alicja Isalska zapytała, czy istnieje możliwość zakupu większego kojca dla zwierząt. 

Inspektor Dorota Świgost poinformowała, że zakup kojca jest planowany. Po konsultacjach 

ze schroniskiem uznano, że czasowe przetrzymanie zwierzęcia w odpowiednich warunkach 

może być w niektórych przypadkach korzystnym rozwiązaniem. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 roku 

(druk nr 228) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz 

Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 
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NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach 

(druk nr 229) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk 

nr 229) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Marek Bień, Grażyna Hołda, Witold Rygorowicz 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

10. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek zapytał Wiceburmistrza Wiesława Kopterskiego, 

czy została załatwiona sprawa promesy, która była poruszana na poprzednim posiedzeniu 

komisji. 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski poinformował, że przeprowadził rozmowy zarówno z 

prezesem, jak i trenerem, i przedstawił im aktualną sytuację w tej sprawie. 

Między radnymi wywiązała się dyskusja. 

Radny Ireneusz Licznar zapytał o planowany termin otwarcia stadionu przy ul. Kolejowej. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że prowadził rozmowy z Prezydentem Opola 

na temat możliwości uzyskania dotacji popowodziowej. Zasugerował, że dobrym 

rozwiązaniem byłoby, gdyby miasto Opole wsparło Prudnik w zakupie kontenerów 

szatniowych. Dodał, że ma nadzieję, iż na najbliższej sesji Rady Miasta Opola zapadnie 

decyzja o dofinansowaniu. Jeżeli całe zaplecze stadionu zostanie przygotowane, to czerwiec 

jest realnym terminem jego uruchomienia. 

Radny Grzegorz Jędrzej zapytał o program „Czyste Powietrze”, a dokładniej – czy Gmina 

Prudnik planuje aplikować o status lokalnego administratora tego programu. 

Burmistrz Zawiślak poinformował, że Gmina Prudnik była jedną z pierwszych gmin, które 

przystąpiły do programu „Czyste Powietrze”. Obecnie pojawił się temat operatorów 

programu. Gmina uczestniczyła w spotkaniu zorganizowanym przez Wojewódzki Fundusz 
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Ochrony Środowiska, jednak nie są jeszcze znane wszystkie szczegóły dotyczące nowego 

etapu programu. Gmina wyraża wolę przystąpienia jako operator, ale decyzja zależy od 

dalszych uwarunkowań formalnych i organizacyjnych. 

Po zakończonej dyskusji, wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

  

Przewodniczący 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 Leszek Czereba  

  

 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


